
   
 
 
ACTA DE CONSELL ESCOLAR 
 
Identificació de la sessió: 
Núm: 2 
Data: 30 de novembre de 2021 
Hora: 17:30 
Lloc: vídeo conferència 
Tipus: ordinari 
 
Assistents a la sessió: 
Susana Burgos, Maite Álvarez, Marta Puigmal, Araceli Velázquez, Mercè Ferrer, Eva Blanco, 
Cristina Carrillo, Jaume Guillem, Leila Bernat, Olga Castañer, Natasha Mayerhofer de Brito, 
Albert Pané, Sònia Quer, Iria García Lavandeira. 
 
Excusats d’assistir-hi: Agnes Beltran 
No hi assisteix: Leila Bernat. 
 
 
Ordre del dia: 

- Presentació de la PGA del present curs 20-21 i aprovació dels objectius, sortides i activitats 
extraescolars. 

- Torn obert d'intervencions. 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La Presidenta explica que el Pla d’Organització de centre 21-22, que es va començar a 
aplicar al setembre, està inclòs a la PGA. Especifica que a la PGA s’han inclòs també els 
objectius, les estratègies i actuacions que es duran a terme al llarg del curs i les sortides 
complementàries i les activitats extraescolars. 
La secretària explica les activitats extraescolars i les sortides que hi ha previstes pel curs. La 
representant de l’Ajuntament s’interessa per l’extraescolar d’emprenedoria i una 
representant del sector famílies explica en què consisteix. 
La Presidenta resumeix els punts principals de la PGA i explica que la tindrem publicada al 
web. Passa a presentar els objectius i fa èmfasi en què s’han tingut en compte les 
característiques del centre, les propostes de la memòria del curs passat i el moment en el 
que ens trobem: nou equip directiu, molt professorat nou i part de l’antic professorat. 
Afegeix que el nomenament de l’equip directiu és extraordinari d’un any i que a partir de 
l’any vinent es presenta un pla de direcció a 4 anys vista. 
La representant de l’AFA intervé dient que a les famílies els inquieta que el pla de direcció 
d’enguany no tingui continuïtat. Pregunta si aquest projecte d’un any és prorrogable als 
altres 4 anys. 



   
 
La Presidenta explica que pel fet de ser un nomenament extraordinari ha de ser d’un any 
però que existeix el compromís de continuar, tot i que és un procés que es posa sota 
concurs públic. 
La Presidenta continua presentant la PGA i comenta que es parteix del que el centre 
necessita resultat d’un anàlisi fet a través d’una DAFO. Es van detectar els punts forts i 
punts febles i d’aquí es va establir una línia de treball. 
Es comparteixen els 3 grans objectius: millorar els resultats educatius, millorar la cohesió 
social i projectar una imatge positiva de l’escola a l’entorn. D’aquí en surten les estratègies 
amb les seves actuacions, els agents implicats, els responsables, la temporització i els 
indicadors per valorar-les. 
 
Un cop acabada la presentació de la PGA, com que no hi ha al·legacions, queda aprovada. 
 
 
En el torn de paraules, es fan diverses intervencions: 
- Una mare pregunta si hi ha prevista alguna revisió sobre els drets d’imatge dels infants ara 
que hem entrat a les xarxes socials. Comenta que a algunes famílies els preocupa. A l’AFA, 
la representant, explica que també van arribar algunes reticències però que creuen que és 
apropiat obrir-se a l’entorn . 
S’acorda que plantejarà que al web només hi puguin accedir les famílies de la comunitat 
educativa en el desplegament de l’Estratègia digital.  
- Des de l’AFA demanen que el document de drets d’imatge que signen les famílies a la 
matriculació sigui extensiu a les activitat que organitza l’AFA.  
S’acorda que es consultarà a veure si hi ha cap problema. 
També afegeixen que les famílies han rebut bé el fet d’obrir-se a xarxes socials però no 
saben si és apropiat que sigui obert per tothom. Hi ha escoles que ho tenen privat amb un 
password. Quan es va demanar el permís a la matrícula encara no existien les xarxes socials 
i pensen que potser caldria actualitzar més específicament aquests permisos.  
La Presidenta diu que com a escola no han arribat reticències però es replanteja que es 
torni a signar i que sigui només per la comunitat. 
- Una altra mare comenta que el curs passat l’escola avisava quan hi havia grups confinats. 
Consideren que era positiu saber què estava passant a l’escola i que no representa gaire 
feina.  
La direcció ho recull i ho farà. 
- Una altra representant de les famílies planteja el dubte sobre quina haurà de ser la 
implicació de les comissions del Consell. Caldrà que es reuneixin en petit grup? Quantes 
vegades ho hauran de fer? 
La Presidenta explica que es reuniran quan sigui necessari a partir dels materials elaborats 
al centre per la seva revisió però que no representen gaires trobades. 
- Una mare explica que al districte fa poc s’havia fer un institut-escola (Les Tres Fonts de les 
Corts) de 3 línies i que no es cobrien les places necessàries per tot l’alumnat. Pregunta si se 
sap què passarà amb aquesta situació ja que saben que no hi ha cap altre escola adscrita a 
aquest centre. Seria possible que el Duran i Bas fos un centre adscrit a Les Tres Fonts de les 
Corts? 
La representant de l’ajuntament explica que es això és competència del Consorci.  



   
 
La Presidenta explica que l’Institut Pedralbes i la Maternitat són els adscrits a l’escola i que 
enguany queda igual. S’acorda que l’escola s’informarà i farà pressió per si ens podem 
adscriure a aquest institut. 
 
 
Sense més punts a tractar, s’aixeca la sessió a les 18h i 12min de la qual, com a secretària 
estenc aquesta acta. 
 
 
 
La Secretària:                                        Vist-i-plau  La Directora: 
 
 
 
 
Signat:  Marta Puigmal    Signat: Susana Burgos 


